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NIEUWSBRIEF - januari 2008  Beste leden en donateurs, 
  

Allereerst wens ik u en de uwen, 
mede namens de overige 
bestuursleden, een gezond en 
voorspoedig 2008. 
Hoewel het een goede gewoonte is 
om bij het begin van een nieuw jaar 
eerst even stil te staan bij de 
belangrijkste gebeurtenissen van het 
"oude" jaar laat ik dit achterwege 
omdat ik er tijdens onze Algemene 
Ledenvergadering, die op 19 februari 
a.s. wordt gehouden, uitgebreid op 
zal terugkomen. 

 Wethouder Kraanen:  
"In theorie is het heel wel mogelijk  dat in een aantal uitgangspunten 

 van het vigerende VVP, bijvoorbeeld ten aanzien van  
verkeerssituaties in Vught-Noord, wijziging komt"

 

De eerste informatiebijeenkomst in het kader van "vernieuwd vergaderen", die op 10 januari jongstleden werd 
gehouden had onder meer als onderwerp: "Plan van aanpak Verkeer en Vervoersplan Vught (VVP).  
Het huidige VVP heeft een looptijd van 2002 tot 2007. Volgens wethouder Kraanen dient het VVP elke vijf jaar 
opnieuw te worden bezien. Hij lichtte verder toe dat de basis van het huidige VVP nog voldoet, maar dat een aantal 
aspecten nadere aandacht verdient. 
 
Meer aandacht voor de voetganger 
Waar in het VVP 2002-2007 het fietsverkeer prominent aandacht heeft gekregen, zal in de komende periode de 
voetganger en zijn belangen voorop staan. Daarnaast zijn het fietsverkeer vanuit recreatief oogpunt, het openbaar 
vervoer (vanwege vele nieuwbouw in Vught-Noord) het autoverkeer en de leefbaarheid aandachtspunten. 

 
Het nieuwe jaar is naar mijn mening 
voor onze Vereniging positief 
begonnen. Marianne van Erp, Wim 
van der Gun en ondergetekende zijn 
namelijk op 10 januari jongstleden bij 
de eerste bijeenkomst van de 
Gemeenteraad geweest in het kader 
van "Vernieuwend Vergaderen". 
In deze nieuwe vergaderstructuur is 
er meer tijd en ruimte voor het 
zoeken van aansluiting bij inwoners 
en organisaties. De Gemeenteraad 
gaat er hierbij vanuit dat het proces 
om een besluit te nemen vaak uit 
drie fases bestaat. 
De eerste fase is het verzamelen 
van informatie. Dit is de oriënterende 
fase waarbij ook inwoners, organi-
saties en eventuele deskundigen 
worden betrokken. Op de vergade-
ring van 10 januari stond de herijking 
van het Verkeer- en Vervoersplan 
Vught (VVP) op de agenda. 

 
Vught moet weer één geheel worden 
Een alles overkoepelende idee is voorts dat Vught weer één geheel moet worden.  
Vooral de spoorverbinding 's-Hertogenbosch-Eindhoven dwars door het dorp en de N65 zijn barrières die naar de 
visie van de wethouder geslecht moeten worden. 
 
Voor de zomer van 2008 een concreet VVP 
Wethouder Kraanen heeft samen met bureau Mobycon een procedure ontwikkeld die voorziet in raadpleging van de 
bewoners en groeperingen zoals het MKB, Vereniging Platform Vught Structureel en de fietsersbond. 
Voor de zomer zal er een concreet voorstel voor een VVP 2008-2013 moeten liggen. 
 
Gemeenteraad wil duidelijkheid hoe bewoners over een en ander denken 
Na opmerkingen van enkele raadsleden heeft de wethouder toegezegd dat de raadpleging van de raad en de 
bewoners in een zodanige fase zal plaatsvinden dat aan de raad duidelijk zal zijn hoe de bewoners van Vught over 
een en ander denken vóórdat een concreet voorstel aan de raad wordt voorgelegd. 
We hebben echter kunnen constateren dat de naamsbekendheid van onze vereniging bij zowel de wethouder als 
een groot aantal raadleden goed is. Men weet ook waarvoor wij staan. 
 
Vraag PVS 
Aangezien de raadleden kenbaar maakten geen enkel bezwaar te hebben tegen het stellen van vragen door het 
aanwezige publiek stelde Bert Hilberts de volgende vraag: "Kan de herijking van het VVP ertoe leiden dat in een 
aantal uitgangspunten van het vigerende VVP, bijvoorbeeld ten aanzien van verkeerssituaties in Vught-Noord en de 
N65, wijziging komt". De wethouder antwoordde dat dat in theorie wel mogelijk is. Of dat in de praktijk zo zal zijn, is 
uiteraard te bezien. 

 
Ik vind dit type bijeenkomsten een 
prima initiatief: wèl een belasting 
voor de raadsleden vanwege het 
tijdsbeslag, maar zeer 
verduidelijkend. Ook wij kunnen er 
veel van opsteken. En het zal zeker 
bijdragen aan een groter begrip, nu 
de raadsleden geen bezwaar bleken 
te hebben tegen het stellen van 
vragen door het aanwezige publiek.  
Ik heb daar dan ook dankbaar 
gebruik van gemaakt. 
In deze nieuwsbrief vindt u een 
verslag van deze avond.  
 
 
Bert Hilberts 
Voorzitter 
 
 

 
 

Vereniging PVS zal zienswijzen indienen tegen nieuwbouw op "Solskin"  
Het Bestuur heeft besloten haar zienswijzen in te dienen tegen de geplande nieuwbouw op "Solskin" omdat de extra 
verkeerslast die voortvloeit uit een kantoor met 50 werknemers en 75 parkeerplaatsen meer zal zijn dan de 150 
verkeersbewegingen waarvan de gemeente Vught uitgaat. Zelfs deze 150 verkeersbewegingen zijn al te veel voor 
het daarvoor bestemde wegennet.Er komt namelijk géén directe aansluiting op de N65. 
 
Dat betekent dat 50 werknemers en een onbekend aantal bezoekers en leveranciers gebruik moeten gaan maken 
van de Visélaan, Rondeweg, Bremlaan, Eksterpad, Eikenlaan, Vinkenlaan, Berkenheuveldreef, Zonneweilaan, 
Lekkerbeetjenlaan J.F.Kennedylaan en Boslaan. Deze laatste drie wegen zijn in het VVP al gedefinieerd als 
hoofdontsluitingswegen voor Vught-Noord en worden dus nòg drukker, nòg onveiliger en nòg ongezonder. 
Nog daargelaten dat de wegen in de omgeving van de Rondeweg absoluut niet geschikt zijn voor frequent verkeer 
dat steeds op dezelfde tijdstippen: tussen 8 en 9 ’s morgens en 5 en 7 ’s avonds van deze wegen gebruik maakt. 
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